
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 7. oktober 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål J
Vil ministeren bekræfte, at der ikke er foretaget nogen undersøgelse af, hvor-
vidt OPP-samarbejde er en god forretning for det offentlige? Ministeren bedes
desuden redegøre for, hvad han vil gøre for sikre, at der bliver udarbejdet et
samlet analysegrundlag, der gør det muligt at vurdere, hvorvidt OPP giver
bedre eller dårligere effekter end andre måder at lave offentlige byggerier på,
og hvorvidt OPP-samarbejdet er økonomisk fordelagtigt for det offentlige.
Spørgsmålet stilles bl.a. på baggrund af artiklen i DR Nyheder den 28. sep-
tember 2016 ” Ekspert: Vi aner ikke, om OPP er pengene værd”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).

På udvalgets vegne
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